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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:371 Antalet häktade i Malmö 

Tidningen Sydsvenskan rapporterade lördagen den 25 november 2017 att 
Malmö når en toppnotering i antal häktade och anhållna. En stor majoritet rör 
grova brott. När artikeln skrevs var lika många häktade i Malmö som i 
Göteborg och Stockholm tillsammans. Det stora antalet frihetsberövanden gör 
att polisen inte hinner med att utreda andra grova brott, eftersom polisen 
prioriterar de brott där misstänkta sitter frihetsberövade. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson: 

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta så att Polismyndigheten vid 
fördelning av resurser tar hänsyn till att det i Malmö finns lika många 
misstänkta brottslingar frihetsberövade som i Stockholm och Göteborg 
tillsammans? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)
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